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A Pécsi Tudományegyetem Egészségtudományi Kara idén május 10-11-én Kaposváron rendezte 

meg a XXX. Kari Tudományos Diákköri Konferenciát. Szerencsés helyzetben voltam, mivel a 

Kaposvári Képzési Központban tanulok, így nem kellett egy másik egy másik városba utaznom a 

vizsgákra való felkészülés mellett. Emellett egy kicsit komfortosabban is éreztem magam, hogy nem 

egy új helyen kell előadnom, hanem abban az épületben, ahol tanulok és már több kiselőadást 

tartottam. Ugyanakkor ez egy hátrány is, mert nem tudok megismerni egy új képzési központot és 

várost. 

A regisztráció nagyon gyorsan, szervezetten ment, abc sorrend alapján könnyű volt megtalálnia 

mindenkinek a saját regisztrációs pultját. Ott kaptunk egy vászontáskát, melyben volt egy toll, az 

absztraktkötet, egy térkép, mely segít eligazodni a városban, illetve még egy műanyag fesztiválos 

poharat is találtunk a táskában. Véleményem szerint ez egy remek ötlet volt a szervezők részéről, 

mert így mindenki könnyen újra tudta tölteni a poharát az aulában elhelyezett vízautomatáknál, így 

nem kellett mindig egy újabb ásványvizes műanyag üveget vásárolni. Az előadókban feltöltöttük a 

számítógépre az elkészített előadásunkat, majd leellenőriztük, hogy elindul-e a vetítés. Ezután a 

legnagyobb előadóban került megrendezésre a megnyitó, ahol a köszöntők után egy kis koncertet 

hallhattunk a Kaposvár Helyőrségi Zenekartól, akik elképesztően tehetségesek. 

A műsor után megkezdődött a szekcióülés, mindenki megkereste a saját termét, előadóját. Azok a 

hallgatók, illetve vendégek, akik nem adtak elő a konferencián, ők bármelyik szekciót meg tudták 

hallgatni, illetve lehetőség volt több szekcióba is belehallgatni. Radiográfus hallgatóként én a III. 

Radiográfia szekcióban voltam a legelső előadó. A szekcióelnök, Dr. Sipos Dávid köszöntője után 

bemutatta a zsűritagokat (Walter Norbert, Miovecz Ádám, Dózsa Petronella), majd elkezdhettem a 

kiselőadásomat. Elsőnek lenni egyben könnyű, de nehéz is. Olyankor még nincs rajtam amiatt 

nyomás, hogy a többieknek mennyire jó az előadásuk, mennyire magabiztosak. Kevesebb ideig 

izgulok az előadás miatt, hamarabb túl leszek rajta. Ugyanakkor nem tudom, hogy a zsűritagok 

mennyire tesznek fel nehéz kérdéseket, milyen mélyen mennek bele a témába. Az előadás előtt 



 

 

 

nagyon izgultam, de próbáltam nyugtatni magam. A kiselőadás vége felé már sajnos hallatszódott a 

hangomon a remegés, az izgulás. Összességében én örülök, hogy az elején letudtam, utána pedig 

nyugodtan hallgathattam végig a többiek előadását. Nagyon érdekes témákat hoztak a 

hallgatótársaim, mindenki elképesztően magas színvonalú kiselőadást tartott. 3 előadás után 

tartottunk egy ebédszünetet, majd a lement a maradék 5 előadás is. Ezután a zsűritagok bent 

maradtak a teremben és összesítették pontjaikat. Mi még kint beszélgettünk az előadásokról, hogy 

kiét milyennek éreztük. 

Délután lehetőség volt egy körülbelül 1 órás városnéző sétán részt venni. A más képzési központból 

származó hallgatóknak megmutatták Kaposvár főbb nevezetességeit. A szervezők elintézték, hogy 

a Konferencia ideje alatt ingyenesen látogatható legyen a Fekete István Látogatóközpont, mely a 

város szélén elhelyezkedő Deseda tó mellett található. Itt lehetőség van biciklit bérelni és 

körbebiciklizni a tavat, de ezen kívül a tó északi részén található arborétum is látogatható. 

Este a sok izgalom után egy kicsit ki tudtunk kapcsolódni a Dorottya Hotelben az állófogadás 

alkalmával. Ez egy remek lehetőség új embereket megismerni, kötetlenül beszélgetni oktatóinkkal. 

Egy kisebb koncertet adott a Kaposvári Képzési Központ oktatóiból és hallgatóiból alakult zenekar, 

mely kiegészült egy tűzoltóval. A zenekar jó hangulatot teremtett a nagy bálteremben. A vacsora 

után 2 DJ gondoskodott a további jó hangulatról. Szerencsés voltam, mert a tombolán sikerült 

kétszer is nyernem. 

Másnap 10 órától a Tudományos ülésen prof. dr. Kovács Melinda előadását hallgattuk meg, 

melynek címe: „Egy Egészség” (One Health) koncepció kihívásai napjainkban. Sok érdekes és 

hasznos információt megtudhattunk a One Health-ről, illetve a penészgombákról és azok 

terjedéséről. Ezután elkezdődött az eredményhirdetés, melyet szerintem minden előadó izgatottan 

várt. Igaz a mondás, hogy „Itt mindenki nyertes”. Azok a hallgatók, akik nem értek el helyezést és 

különdíjban sem részesültek, szerintem ugyanolyan jól érezték magukat. Persze bosszantó, ha valaki 

sokat készül és mégsem sikerül helyezést elérnie, de hallhatott sok más tehetséges előadót, és 

gyakorolhatta az emberek előtti előadást. Nagyon hálás vagyok, hogy már második alkalommal 

vehettem részt TDK-n, mert egy kiváló gyakorlás, ugyanakkor kulturális programokon is részt 

vehetek. 

 

 

 



 

 

 

Az ebédet szintén a Dorottya Hotel bártermében fogyaszthattuk el, mely után véget is ért a 

konferencia. 

A rendezvény megszervezésében és lebonyolításában nagyon sok tanárom, hallgatótársam és az 

intézményben dolgozó személyzet részt vett, melyet ezúton is köszönünk nekik. Már a konferencia 

előtt hónapokkal elkezdtek készülni rá, hogy minden a lehető legjobb legyen. 

 

Busa Flóra 

harmadéves radiográfus hallgató 

 


